
Protokoll årsmøte i Remyra IL, april 2025 

 

Tid: 09. april, klokken 19:00 – 21:00. 

Sted: Remyra Grendehus, 1. etg. 

Til stede: 20 personer 

 

Sak 1 og 2: Åpning og godkjenning av innkalling. 

Innkalling til årsmøte ble sendt ut via Spond og på hjemmesiden til Remyra IL. Innkallelsen har 

kommet medlemmene i hende senest 14 dager før årsmøtet. Årsmøtet er med dette lovlig innkalt 

etter vedtektene. 

Vedtak: 

- Innkallingen godkjennes. 

 

Sak 3 og 4: Valg av møteleder og referent. 

Vedtak: 

- Som møteleder: Stein Ove Welvang 

- Referent: Anne Sætertrø 

- Til å signere protokoll: Hanne Storhaug Tangen og Leif Gundersen 

 

Sak 5: Gjennomgang av årsberetninger 

God aktivitet både på lags- og styrenivå. Har fått til mye i klubben de siste årene. Det er stort sett de 

samme personene som går igjen i verv. Vi oppfordrer flere til å ta i et tak for klubben til barna våre. 

Styret vil fortsette samarbeidet med kommunen angående hall, men grunnforholdene på Remyra 

tilsier at det ikke kan bli som lagt frem på ekstraordinært årsmøte. Det er også planer om en ny 

kunstgressbane. 

Styret må sette seg inn i nye miljøkrav for kunstgressbane og gjøre nødvendige tiltak ift. dette.  

Fotballavdelingen trenger en sportslig leder. Dagens sportslige leder trer av.  

Håndballavdelingen har hatt stor suksess med håndballskole.  

Det ble stilt spørsmål til hvorfor Remyra ikke har allidrett helt til 4. klasse. Det er delte meninger om 

dette i klubben. Styret skal ta det til etterretning. Innmelder ble oppfordret til å stille som 

allidrettsleder for å ta tak i dette.  

Årsberetning godkjent. 

 

 

Sak 6: Gjennomgang av regnskap 2024 og budsjett 2025 



Remyra IL har ingen lån pr dags dato.  

Regnskapet for 2024 ble godkjent. 

Spørsmål om hvordan søskenmoderasjon fungerer på treningsavgiften. Det er det tredje barnet som 

utløser søskenmoderasjon. Det kom muligens litt uklart frem.  

Budsjett for 2025 ble godkjent. 

 

Sak 7: Innkomne saker 

Det var ingen innkomne saker til årsmøtet. 

Styret har forslag til endring av treningsavgift. Styrets forslag til endring av treningsavgift ble godkjent. 

Styret oppfordres til å se om det er mulig å redusere treningsavgiftene. 

 

Sak 8: Innstilling fra valgkomite om valg 

Styret er betraktelig redusert, da det er fotball- og håndballutvalget som skal være utførende part. 

Styret i Remyra IL påfølgende år: 

 

Stein Eggan, styreleder,  2 år. 

Stein Ove Welvang, nestleder, 1 år 

Hans Christian S. Jannisson, leder håndballutvalget, 2 år 

Anne Sætertrø, styremedlem, 1 år 

Morten K. Berg, sitter til nytt styremedlem er på plass 

Ida Lægran, varamedlem, 1 år 

 

Nytt styre godkjennes i årsmøtet. 

 

Møtet ble hevet kl. 21:00. 

Stjørdal, 09.04.2025 

 

________________________________                                  ________________________________ 

Hanne Storhaug Tangen                                                         Leif Gundersen 
Leif Gundersen (23. apr.. 2025 22:13 GMT+2)Hanne Storhaug Tangen (23. apr.. 2025 22:14 GMT+2)


		2025-04-23T20:33:46+0000
	Certified by Adobe Acrobat Sign




